
pRoToKół, tyr 9l2ot6
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu

w Nowym Kawęczynle odbytego w dniu 25 stycznia 2o16 t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

I. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
3. Małgorzata Meszka - Przewodnicząca Rady Gminy,
4. Zdzisław Wysocki - Kier. Ref. Rolnictwa i Gospodarki Gruntami,
5. Hanna Nowicka - Kier. Gminnej Biblioteki Publiczrrej w Now5rm Kawęcąrnie.

Proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenia komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 9l I5 z dnia 9 grudnia

2015 r.
4. Praca nad projektem budzetu gminy na 20 16 rok.
5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2O15

roku.
6. Informacja o funkcjonowaniu czytelni internetowej w 2OI5 roku.
7. Informacja dotycząca procedur w zakresie zagospodarowania

przesttzennego gminy.
B. Omówienie projektów uchwał.
9. Sprawy różne.
Ia.Zakończerle obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr r do protokołu.

Rąda Bogumiła Dgszkotllską - nieobecną

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1010 posiedzenie otworą7ła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który ptrywitała przybyĘch członków Komisji oraz
pracowników Urzędu.
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Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdz7ła, że w posiedzeniu uczestniczy

5 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad. Następnie odcąrtŃa porządek obrad.
Przewodnicząca zaproponowała przesunąć punkt 4 przed punkt 8.

Porzadek obrad po zmianach:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Stwierdzęnie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Prz,lrjęcie protokołu z obrad komisji nr 9l L5 z dnia 9 grudnia

2015 r.
4. Sprawozdanie z dziŃalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2015

roku.
5. Informacja o funkcjonowaniu czytelnt internetowej w 2015 roku.
6. Informacja dotycząca procedur w zakresie zagospodarowania

przestrzennego gminy.
7. Praca nad projektem budzetu gminy na2O16 rok.
B. Omówienie projektów uchwał.
9. Sprawy różne.
LO . Zakonczer:Lt.e obrad.

Przewod nicząca zarządz7ła głosowanie w spraw ie porządku obrad.
Członkowie Komisji w obecności 5 radnych jednogłośnie przyjęIi
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznłk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokohl z obrad komisji nr 8/ LS z dnia
9 grudnia 2O15 r.

Protokół Nr B /2Ol5 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 9
grudnia 2015 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszotlo uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 8/2OI5

Ad. 4 §prawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej
w 2O15 roku.

Sprawozdanie przedstawiła pani Hanna Nowicka - Kierownik
Gminnej Biblioteki Publicznej. Sprawozdanie działalności Gminnej
Biblioteki Publicznej w 2OI5 roku ora7 sprawozdanie z wykonania planu

Protokół Nr 9 /201,6 z dnia 25 stycznia 2016 r, Strona 2



finansowego instytucji kultury GBP w Nowym Kawęczynie stanowi
załqcznźk nr 3 oraz załqcznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Informacja o funkcjonowaniu czytelni internetowej w
2015 roku.

Informację przedstawiła pani Hanna Nowicka - Kierownik Gminnej
Biblioteki Publicznej. Informacja stanowi załqcznik nr 5 do niniejszego
protokołu.

Ad. 6 Informacja dotyc"Ąca procedur w zakresie
zagospodarowania przestrzennego gminy.

Informację przedstawił pan Z. Wysocki oraz pokrótce omówił
przygotowany materiał. Informacja ta stanowi załqcznźk nr 6 do niniejszego
protokołu.

Wójt dodatkowo omówił proces opracow5rwania STUDIUM oraz
zagospodarowania przestrzennego w oparciu o przygotowany przez pana
Wysockiego materiał. Planowane jest stworzenie planu zagospodarowania
przesŁrzennego dla terenu Nowy Kawęczyn ujętego w STUDIUM pod ewentualne
tereny dla zabudow przemysłowej. Wójt wspomniał również o planowaniu
przestrzennym na ternie Nowego Dworu pod zabudov,.y domków
jednorodzinnych.

Ad,. 7 Praca nad projektem budżetu gminy na 2O16 rok.

Wójt poinformowal, ze do 3O stycznia ma czas na podjęcie uchwały.
Projekt zostaŁ sporządzony w oparciu o wydatki planowane na 2Ot5 rok.
Dodatkowo wydatki inwesĘryjne zostĄr zaplanowane na chwilę obecną na
podstawie cen rynkowych obowiązujących na ten moment, ale wszystko moze
ulec zmieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami wstępnymi podanyrni przez
ministra finansów. Pewne informacje zostanQ podane w połowie lutego. Na
chwilę obecną nie zmieniamy pozostaĘch dńalów o kwot budzetu ujętych w
projekcie.

Wójt dodał, że do końca s§rcznia trzeba zadecydować, jakie dotacje
można przydzielić stowarzyszeniom czy OSP z terenu gminy które
ukierunkowaĘ wnioski o dofinansowanie do gminy oraz dota"cji na prośby
wniosków osób prywatnych.

Na chwilę obecną do urzędu wpłynęty trzy wnioski z OSP z terenu gminy.
Pierwszy wniosek jest od ZOSP w Trzciannie. Zarząd zgłosił się z prośbą o

zuliększenie dotacji celowej z budżetu gminy na kwotę 10 O0O zł. Wniosek
doĘczy adaptacji jednego z pomieszczeń na pomieszczertie socjalne dla dluhów
OSP Trzcianna.
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Drugi wniosek wpĘnął od ZOSP w Starym Rzędkowie. Zarz,ąd zwraca się
z prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 2 500 zł na zakup 10 sztuk
mundurów strażackich, koszul strażackich oraz czapek. Dodają, że z środkow
własnych pokryją koszt 1 358,30 zł. Łączna kwota tego przedsięwzięcia to 6
4O8,3O zŁ.

Trzeci wniosek wpĘnął od ZOSP w Starej Rawie. Zasząd prosi o wsparcie
finansowe na kwotę 12I7O zł na zakup motopompy pożarniczej TOHATSU
M16/8 VC82AS, drvóch sztuk węry tłoczonych W52 powlekanych, dwóch węry
tłoczonych W75 powlekanych, liny ratowniczej 2a m otaz ubrania specjalnego
ochronnego 6S. Jednostka ta planwje złoĘć równiez wnioski o dotacje celowe
do ZOSP RP oraz Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Łączny
koszt tej inwestycji to 36 827, 43 zł.

Wójt zaproponował przesunięcia w budzecie w dzialę OSP po to by
wnioskodawcy mogli złożryć wnioski o dotacje do innych urzędów, które równiez
zbierĄą wnioski do konca sĘcznia. Jeżeli wnioskodawcy nie otrzymaja dotacji
nie dostaną od nas wsparcia finansowego.

Wójt wspomniał, że do inwesĘcji planowanych są juz przygotow;rwane
materiaty techniczne i dokumentacje.

Dodał, że do urzędu trafiła faktura za rernor.t remizy w Rzędkowie, która
powinna być dostarczorla do końca 2015 roku. Kwota na zapłacenie tej faktury
została przeniesiorta na ten rok i zapłacirny zgodnie z terminem płatności
faktury.

Pod koniec marca prawdopodobnie odbędzie się sesja, na której
podejmiemy decyzję o ewentualnych zmianach i przeniesieniach w budzecie
oraz o ewentualnej podwyzce wody.

Radny Grabowski czy są przygotowane wskażnlki z planowanych
dochodów ze strony sprzedaĘ nieruchomości czy zwĘcia wody ? - pani
Skarbnik - wszystko jest w budzecie podjęte, zuĘcie wody jest na poziomie
poprzedniego roku. Wydobycie wody się zwiększyŁo a tym samym zvłiększyły się
opłaĘ mviag,ane z Wm wydobyciem.

Wójt wspomniał o planowanym zarządzerliu zlxłiryarryrrr z konkursem na
1ogo naszej gminy. Radni mają za zadanie zdecydować czy rragroda idzię tylko
dla zwycięzcy czy t,worzymy 3 stopniowe podium orazjaka kwota 1ub jakie mają
być nagrody.

Radni -jedna nagroda 2OOO zł.
Z kolei drugim zarządzeniem trzeba powołać komisję konkursową. Radni

zdecydowalt, że pomysłodawca musi być w komisji, przewodnicząca komisji
oświaĘ, osoba z urzędu oraz 3 osoby ze szkóŁ wskazane przęz dyrektorów oraz
informaĘk.

Ogłoszenie konkursu nastąpi z początlłem lutego i potrwa do końca
marca.
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Ra.dną Kallisiak opuściła komisje zmniejszając jej sWąd do 4 członkót1l

Ad. 8 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach
uchwalenia budzetu gminy na2O16 rok;
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy
Kawęczyn na lata 2OL6-2OI9;
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Skierniewickiego,
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.

Ad. 9 Spraur5r tóżne.

Radna Wrzodak - w szkole podstawowej w Trzciartnie przy głównym
wejściu są śliskie schody ora? nie ma żadnej poręczy - Wójt - ząrnierny
się tą sprawą.

Radna Marcinkowska czy na szkołę rnożla prz,ekazać I o/o

podatku ? Wójt - musi być zalożona fundacja, organizacja lub
stowarzyszenie, więc prawdopodobnie nie, ale ustalę to z prawnikiem.

Radny Grabowski - jaki jest czas pracy dyrektorów szkół ? - Wójt -

nienormowany czas pracy - więc kiedy rea7izĄą godziny zwiryane z
zastępstwami ? kiedy jest potrzeba zvłiry,ana z brakiem wolnego
naucąyciela to częrnll mają dodatkowo płacone ? dyrektor ma
nienormowany czas pracy jednakże zastępstwo to dodatkowa funkcja nie
zwiryarta z oboitrykami dyrektora a wynikająca z tego, że dyrelłor jest
nauczycielem. Dyrektor idzie na zastępstwo, jeżeli nie ma innej
mozliwości zastępstwa, gdyż musi zorganizować opiekę dla uczniów.

Radny Grabowskj - cry zapadła już ostateczIaa decyzja w sprawie
podzialu dzialęk pod ścieżkę rowerową odnośnie miejscowości Strzyboga
? - Wójt - czekamy na decyzję z ministerstwa.

Ad. tO Zakończenie obrad.
O godz. I3Io Przewodnicząca Komisji wobec zręaJizowania porządku

obrad, zar;r.knęła posied zenie Komisji.
Na §m protokół zakończono.

protokołouała:
Katałzgna Sąulźclcą
ń/.-y^u_ra $r-r/rn

Referent

Ptzeusod.niczgła:
Prueylodaźczęa Komźsjź

\J .,; t .- .1, Lv l'UJV\łrJ,. \\. .\-
Barbara Mąrcinkoulską
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